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REPUBLIKA HRVATSKA 

KARLOVAČKA ŽUPANIJA 
 

    OPĆINA LASINJA 
OPĆINSKO VIJEĆE 

 

KLASA:021-05/18-01/06 

URBROJ:2133/19-02-18-2 

 
Lasinja, 18. listopada 2018.  

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 

        sa 10. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Lasinja, održane dana 18. 

listopada 2018. godine u općinskoj vijećnici u Lasinji, Lasinjska cesta 19, s početkom 

u 16:30 sati.  
 

Nazočni članovi: Mirko Jušinski, Draga Pavek, Lucija Potesak, Josip Erega, Marta  

                            Zmajlović, Josipa Brcković, Terezija Vidak, Kruno Britvec, Ivan  

                            Mihalić, Mijo Topolnjak 

                             

Odsutna vijećnica: Zrinka Milovac  (ispričala se) 
 

Ostali nazočni:- Željko Prigorac, općinski načelnik 

                         - Marijo Perčić, zamjenik općinskog načelnika 

                         - Ivica Dugina, pročelnik JUO Općine Lasinja 

                         - Katarina Bortiek, viša ref. za financije, rač. i proračun 

 
Zapisničarka: Nevenka Panijan 

 

 

Gospodin Mirko Jušinski, predsjednik Općinskog vijeća, otvara desetu redovnu 

sjednicu, pozdravlja sve nazočne te zahvaljuje na odazivu. Konstatira da je 

nazočnošću 10 vijećnika  ispunjen uvjet za pravovaljano odlučivanje.  

Predlaže sljedeći dnevni red: 
 

1. Aktualni sat 

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice  

3. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06 2018.g.  

4. Prijedlog za donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Lasinja za 2018. godinu 
5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade 

6. Prijedlog Zaključka o sklapanju Sporazuma o preuzimanju neizgrađenog 

građevinskog zemljišta u društvenom vlasništvu bivše Općine Vrginmost 

7. Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa u 2018. godini 

8. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Mandatne komisije 
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9. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Komisije za Statut, 

Poslovnik i normativnu djelatnost 

10.Prijedlog Odluke o razrješenju članova Komisije za izbor i imenovanja 

 

Predlaže sljedeću dopunu: 
11.Prijedlog Odluke o postrojbi civilne zaštite opće namjene Općine Lasinja 

 

 

Drugih prijedloga za izmjene i dopune nije bilo te je jednoglasno, uz nazočnost 10 

vijećnika, koji su glasovali „ZA“ usvojen prijedlog za dopunu dnevnog reda točkom 11. 

te nakon toga sljedeći 

 

d n e v n i   r e d: 

 
1. Aktualni sat 

2. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice  

3. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 30.06 2018.g.  

4. Prijedlog za donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Lasinja za 2018. godinu 
5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade 

6. Prijedlog Zaključka o sklapanju Sporazuma o preuzimanju neizgrađenog 

građevinskog zemljišta u društvenom vlasništvu bivše Općine Vrginmost 

7. Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa u 2018. godini 

8. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Mandatne komisije 

9. Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Komisije za Statut, 
Poslovnik i normativnu djelatnost 

10.Prijedlog Odluke o razrješenju članova Komisije za izbor i imenovanja 

     11.Prijedlog Odluke o postrojbi civilne zaštite opće namjene Općine Lasinja 

          

 

Prešlo se na rad prema utvrđenom dnevnom redu. 

 

 

Ad 1.) Aktualni sat 
 

Gospodin Josip Erega postavlja pitanje energane na Dubravi, zanima ga u kojoj je 

to fazi i da li će što biti od tih planova. Zatim ističe da bi želio da sjednici Vijeća 

prisustvuje direktorica Vodovoda Lasinja, te informira o tome što rade te tko radi, da li 

radi direktorica ili načelnik. 
 

Gospođa Draga Pavek zahvaljuje na brzoj popravci kapele, te dodaje da bi još 

trebalo obojati zidove. U zaseoku Prigorci trebalo bi posjeći grane koje su se raširile 

nad cestu i smetaju prometovanju autobusa. 

 

Gospodin Željko Prigorac odgovara na pitanja: 

- Situacija oko energane zakomplicirala se oko dobivanja dozvole u HERI, dok ne 
reguliraju pitanje toplinske energije. Nije moguće dobiti suglasnost dok ne nađu model 

kako sve uskladiti, samo proizvodnja električne energije nije moguća, imaju obvezu i 

toplinske energije. Da li će uspjeti naći partnera, to će se još vidjeti, očito su imali 

pogrešne upute. Općina je u fazi parcelacije zemljišta, čeka se još jedno proknjiženje, 

a zatim dodjela od Ministarstva državne imovine. 
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-  Vodovod Lasinja je dobro pitanje – ne može reći nešto loše, direktorica je pravnica 

po struci i bavila se tim poslovima, no nadalje treba drugačije pristupati. Činjenica je 

da postoji problem s kadrom i zbog toga načelnik i zamjenik moraju sudjelovati i raditi 

i taj dio poslova. U prethodom razdoblju aktivnosti su uglavnom bile usmjerene na 

eliminaciju dosta velikih gubitaka vode u sustavu, koje je bilo teško otkriti. 
Zamijenjen je dio cjevovoda te ugrađeni protokomjeri na 9 lokacija, koji će olakšati 

otrivanje kvarova, bez takvog nadzora bilo je situacija kad nije bilo moguće utvrditi 

gdje je nastao kvar jer nije bilo vanjskih pokazatelja. Za sanaciju, u suradnji s 

Hrvatskim vodama, osigurano je oko 1 mil. kn. Za 15ak dana bit će izvanredna 

sjednica Nadzornog odbora i tu će se čuti što će se dalje događati, a bit će to da 

direktorica više neće dobiti produljenje ugovora. Ona je administrativno sredila sve što 

treba, ali to nije dovoljno, ponekad treba obuti čizme i otići na teren i to treba 
drugačije riješiti. Najčešće su se hitne situacije događale petkom popodne i tada su 

jedini raspoloživi načelnik i zamjenik. Rješavanje pitanja vodoopskrbe čeka se na višoj 

razini i u tom smislu, o mogućnosti spajanja, obavljeni su određeni razgovori s 

Gradom Karlovcem te su isti bili uključeni u jedan dio općinskih aktivnosti te su 

spojeni na dio cjevovoda u Banskom Kovačevcu. 

-  Za kapelu će vidjeti što je moguće napraviti, to nije veliki zahvat, možda bude 
moguće odraditi do Božića. U tijeku su aktivnosti na košnji i uređenju groblja. Ako 

vrijeme posluži moći će se još dosta napraviti.  

-  Sljedeće vrlo bitno, treba krenuti s mjerama prema svima koji ne vode brigu o 

imovini, ističe da nije primijetio da je netko uredio živicu i uklonio granje na svom 

zemljištu, a pogotovo na općinskom. Zbog toga se predlaže povećanje boda za 

komunalnu naknadu, kako bi se osigurala dodatna sredstva te nabavio malčer. Svima 
je dobro poznato kakve probleme raslinje stvara zimi. Slični problemi događaju se i sa 

smećem, nije se ništa poboljšalo.Općina je među prvima u županiji uvela odvajanje 

otpada, no opet je u kantama sve više otpada svih vrsta kao i ostvaljanja otpada uz 

zelene otoke. Svi dobivaju upute o razvrstavanja, dva puta godišnje odvozi se 

glomazni otpad i unatoč tome u kontejnerima ima svašta (namještaja, građevinskog 

otpaga, raznih uređaja i sl.) Nitko nikad ne uspije primijetiti tko to ostavlja na takav 

način i takvom ponašanju neće biti kraja dok se ne poduzmu mjere kažnjavanja. 
 

 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 
 

Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost  10 vijećnika, koji su glasovali “ZA”, usvojen 
je  

 

Z  a  k  l  j  u  č  a  k 

 

       Zapisnik sa 9. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Lasinja usvaja se bez 

primjedbi. 

 
 

 

Ad 3.) Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2018. godine 

 
      Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, 

usvojen je 
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Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog načelnika Općine Lasinja 

 za razdoblje od 01.01. do 30.06.2018. godine 

 

I. 
Prihvaća se Izvješće o radu Općinskog načelnika Općine Lasinja za razdoblje od 

01.01. do 30.06.2018. godine. 

 Izvješće općinskog načelnika iz prethodnog stavka sastavni je dio ovog 

Zaključka. 

 

II. 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu prvog dana od dana donošenja, a objavit će se u 
Glasniku Općine Lasinja. 

 
 

 

Ad 4.) Prijedlog za donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

Proračuna Općine Lasinja za 2018. godinu 

 
Gospodin Željko Prigorac ističe da je u prvih 6 mjeseci realizacija nešto manja, 

posebno realizacija projekata, uglavnom nakon svih procedura, aktivnosti kreću u 

drugom dijelu godine. Stanje je pozitivno, proračun se puni prema predviđanjima, 
potpore koje Općina daje također su redovite. Neki projekti u međuvremenu su 

završeni (Desno Sredičko i Prkos Lasinjski), nogostup je u tijeku, otvoren je natječaj 

za sportske terene. Za rekonstrukciju zgrade za vrtić natječaj je bio otvoren, 2 sata 

prije isteka roka nije bilo ponuda te je zbog toga produljen rok. Poslova ima puno no 

nedostaje izvođača i taj problem će se i dalje javljati. Danas je potpisan ugovor s 

Karlovačkom županijom, odobrena su sredstva iz Razvojnog fonda, u iznosu od 
405.000,00 kn,  za uređenje centra Lasinje ( cesta, odvodnja, parkiralište i nogostup 

do donjeg ulaza u groblje i uz župno zemljište), ukupna vrijednost projekta je oko 

700.000,00 kn. Tražena su sredstva za Ribičku ulicu, vidjet će se još da li će to biti 

moguće realizirati do kraja godine. Dom u Desnim Štefankima nije bilo moguće 

kandidirati zbog nerješenih imovinsko pravnih odnosa, isto se privodi kraju te će biti 

spremno za sljedeće razdoblje. 

 
        Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, 

usvojen je 

Polugodišnji izvještaj 

 

o izvršenju Proračuna Općine Lasinja za 2018. godinu (isti je sastavni dio zapisnika). 

 
 

 

Ad 5.) Prijedlog Odluke o vrijednosti boda za obračun komunalne 

naknade 
 

Gospodin Željko Prigorac obrazložio je prijedlog te istaknuo da je već naznačio 

neke planove, te u kom smjeru bi trebala ići namjera povećanja prihoda. Ovom 

mjerom dobilo bi se oko 40.000,00 kn na godišnjoj razini, što bi se iskoristilo za 
nabavu strojeva. Općina Lasinja ima najnižu komunalnu naknadu u okruženju, 
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predloženo povećanje boda  za kuću od 50 m2 povećat će za 30,00 kn ukupan godišnji 

iznos komunalne naknade, što ne bi trebalo predstavljati teret za građane.  

 

 

     Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, 
usvojena je 

   

O D L U K A 

o vrijednosti boda za obračun komunalne naknade 

 

Članak 1. 

 Ovom Odlukom određuje se vrijednost boda (B), kao jedan od elemenata za 
obračun komunalne naknade na području Općine Lasinja. 

 

Članak 2. 

 Vrijednost boda za obračun komunalne naknade iznosi 1bod=0,30 kn/m2. 

 

Članak 3. 
Stupanjem na snagu ove odluke prestaje važiti Odluka o vrijednosti boda za 

obračun komunalne naknade (Glasnik Općine Lasinja br. 9/2015).  

 

Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Glasniku Općine 

Lasinja, a primjenjivat će se od 01.01.2019. godine. 
 

 

 

Ad 6.) Prijedlog Zaključka o sklapanju Sporazuma o preuzimanju 

neizgrađenog građevinskog zemljišta u društvenom vlasništvu bivše 

Općine Vrginmost 
 

Gospodin Željko Prigorac uvodno je istaknuo da je inicijativa potekla od Općine 
Gvozd, dosad 3 općine nisu napravile razdiobu imovine. Ovdje se radi o neizgrađenom 

građevinskom zemljištu te predlaže da se prijedlog prihvati. 

 

       Bez rasprave, jednoglasno, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, 

usvojen je 

 

Z A K L J U ČA K 
o sklapanju Sporazuma o preuzimanju neizgrađenog građevinskog  

zemljišta u društvenom vlasništvu bivše Općine Vrginmost 

 

I. 

 Odobrava se sklapanje Sporazuma o preuzimanju neizgrađenog građevinskog 

zemljišta u društvenom vlasništvu bivše Općine Vrginmost te prednika iste od strane 
općina sljednica Gvozd, Topusko i Lasinja te njegov upis u zemljišnim knjigama 

temeljem članka 361. Zakona o vlasništvu i drugim stvarnim pravima („Narodne 

novine“, broj 91/96., 68/98., 137/99., 22/00., 114/01., 79/06., 141/06., 146/08., 

38/09., 153/09., 143/12. i 152/14.). 

 

II. 
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 Preuzimanje će se izvršiti prema teritorijalnom načelu na način da općinama 

Gvozd, Lasinja i Topusko pripadne zemljište koje se nalazi na njihovom području. 

 

III. 

 Ovlašćuje se općinski načelnik Općine Lasinja za zaključenje Sporazuma o 
preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta u društvenom vlasništvu bivše 

Općine Vrginmost u okviru pripadajućih katastarskih općina na području Općine 

Lasinja i to k.o. Lasinja, k.o. Desni Štefanki i k.o. Desno Sredičko. 

 

IV. 

Sastavni dio ovog Zaključka je tekst Sporazuma iz točke I. ovog Zaključka. 

 
V. 

 Ovaj Zaključak stupa na snagu prvog dana od dana donošenja te će se objaviti 

u Glasniku Općine Lasinja.  

 

 

 

Ad 7.) Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa u 2018. godini 

 
         Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajući konstatira da je jednoglasno, 

bez rasprave, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, usvojen  

   

P R O G R A M 

utroška novčanih sredstava od šumskog doprinosa u 2018. godini 

 

I. 
 Ovim Programom utvrđuje se način utroška novčanih sredstava od šumskog 

doprinosa u Općini Lasinja u 2018. godini. 

 

II. 

 Prihodi od šumskog doprinosa planirani u Proračunu Općine Lasinja za 2018. 

godinu, u ukupnom iznosu od 272.000,00 kn, utrošit će se za rekonstrukciju 
nerazvrstanih cesta te uređenje prometne infrastrukture na području Općine Lasinja. 

 

III. 

 Ovaj Program stupa na snagu osmog dana od dana objave u Glasniku Općine 

Lasinja. 

 

 
 

Ad 8.) Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Mandatne 

komisije  

 
Gospodin Željko Prigorac istaknuo je da je novim statutom i poslovnikom definirano 

da ova 3 stalna radna tijela Općinskog vijeća imaju 3 člana i to iz redova Vijeća, 

predsjednik i potpredsjednici ne mogu biti, vodilo se računa da se osobe ne 
ponavaljaju u svim komisijama, gospodin Mijo mora biti zbog proporcionalnosti 

vladajućih i oporbe. 
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 Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajući konstatira da je jednoglasno, 

bez rasprave, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, usvojena  

 

O D L U K A 

o razrješenju i imenovanju 
članova Mandatne komisije 

 

Članak 1. 

Razrješuju se članovi Mandatne komisije, Josip Erega, Ivan Mihalić i Josipa 

Brcković.  

 

Članak 2. 
 Za člana Mandatne komisije imenuje se Mijo Topolnjak koji uz dosadašnje 

članove čine Mandatnu komisiju u sljedećem sastavu: 

 

- Draga Pavek, predsjednica 

- Marta Zmajlović, članica 

- Mijo Topolnjak, član 
 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana donošenja, a objavit će se u 

Glasniku Općine Lasinja.  

 

 
 

Ad  9.) Prijedlog Odluke o razrješenju i imenovanju članova Komisije 

za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

 
 Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajući konstatira da je jednoglasno, 

bez rasprave, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, usvojena  

 
O D L U K A 

o razrješenju i imenovanju članova 
 Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost 

 

Članak 1. 

Razrješuju se članovi Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost: 

 

- Josip Erega, predsjednik   
- Kruno Britvec, član  

- Josipa Brcković, članica 

 

Članak 2. 

 Za člana Komisije za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost imenuje se Mijo 

Topolnjak koji uz dosadašnje članove čine komisiju u sljedećem sastavu: 

 
- Mijo Topolnjak, predsjednik  

- Marta Zmajlović, članica 

- Ivan Mihalić, član 

 

Članak 3. 
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Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana donošenja, a objavit će se u 

Glasniku Općine Lasinja.  

 

 

 

Ad 10.)  Prijedlog Odluke o razrješenju članova Komisije za izbor i 

imenovanje                 

  
          Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajući konstatira da je jednoglasno, 

bez rasprave, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, usvojena  

 

O D L U K A 

o razrješenju članova 
 Komisije za izbor i imenovanje 

 

 

Članak 1. 

Razrješuju se članovi Komisije za izbor i imenovanje Lucija Potesak i Terezija 

Vidak. 

 
Članak 2. 

 Komisija za izbor i imenovanje ostaje raditi u sljedećem sastavu: 

 

- Kruno Britvec, predsjednik  

- Zrinka Milovac, članica 

- Mijo Topolnjak, član 
 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana donošenja, a objavit će se u 

Glasniku Općine Lasinja.  

 

 
 

Ad 11.)  Prijedlog Odluke o osnivanju postrojbi civilne zaštite opće 

namjene Općine Lasinja  
 

Gospodin Željko Prigorac izvjestio je nazočne da je nedavno proveden 

inspekcijski nadzor temeljem Zakona o sustavu civilne zaštite te je po nalazu 

inspekcije sve u redu, ispunjene su sve formalne obveze. Osnivanje postrojbe 

nije predviđeno Smjernicama za organizaciju i razvoj sustava civilne zašite za 

razdoblje 2016.-2019. godine, po kojima su operativne snage (kod na su to 

vatrogasci) nositelj svih aktivnosti, što je odobrila i DUZS. Postrojbu bi trebali 

sačinjavati volonteri, a kad dođu na red ostale aktivnosti, javljaju se problemi 
jer ih je teško okupiti, dosta toga podzakonski nije dobro riješeno te je upitno 

kako bi funkcioniralo u praksi. Područje općine nema rizika od velikih 

katastrofa i postojeće snage mogu kvalitetno rješavati sve situacije, što se 

potvrdilo prilikom elementarnih nepogoda. 

 

Gospodin Josip Erega smatra da civilna zaštita ima svoju svrhu, no neke 

stvari su spuštene na lokalnu samoupravu te načelnik ili povjerenik imaju 
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problem naći ljude koji se žele uključiti. Ako se to može riješiti na neki drugi 

način, npr. vojnim obveznicima iz Ureda obrane, to bi tako trebalo riješiti, 

načelnik i povjerenik trebali bi samo zapovijedati. 

 
 Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajući konstatira da je jednoglasno, 

bez rasprave, uz nazočnost 10 vijećnika koji su glasovali “ZA”, usvojena  

 
O d l u k a 

 

o postrojbi civilne zaštite opće namjene Općine Lasinja (ista je sastavni dio zapisnika). 

 

 

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjedavajući zaključio desetu redovnu 

sjednicu Općinskog vijeća Općine Lasinja.  
 

 

Završeno u  18:30 sati. 

 

 

 
 

      Zapisničarka                                            Predsjednik Općinskog vijeća 

 

    Nevenka Panijan                                                     Mirko Jušinski 

 

 
 

 

 


